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Day 行 程 Itinerary 早餐 特色午餐 L 特色晚餐 D 4+5 钻酒店 / 5  Hotel 

D1 
吉隆坡-北京 2340/0600+1 

Kuala Lumpur / Beijing 
- - MOB -  

D2 
北京-大同 

Beijing / Datong 

三明治+

果汁 

景区餐厅 

Scenic spot 
restaurant 

山西面食宴 

Shanxi Noodle Banquet 

4 钻.  大同玺云酒店或同级 

4  XiYun Hotel or Similar 

D3 
大同 

Datong  
HTL 

大同风味宴 

Datong flavor 
banquet 

熏雞风味 

Smoked Chicken Flavor 

4 钻.  大同玺云酒店或同级 

4  XiYun Hotel or Similar 

D4 
大同-呼和浩特 

Datong- Hohhot 
HTL 

养生莜面 

Healthy Noodle  

涮羊肉 

Lamb Steamboat 

5 钻.  呼和浩特开元名都酒店或同級 

5  Maison New Century Hotel or Similar 

D5 

呼和浩特-希拉穆仁草原 

Hohhot – Xila muren 

grassland  

HTL 

草原餐厅 

Grassland 

Restaurant 

手把肉 

Mongolian cuisine hand 
meat 

5 钻. 神鹰宏浩彩色泡泡屋或同级 

5  Daqi Jinyuan Hotel or Similar 

D6 

希拉穆仁草原-呼和浩特-

响沙湾-达旗 

Xila Muren grassland-
Hohhot-Xiangshawan -
Daqi 

HTL 
西北燉菜 

Northwest Stew 

特色燜面 

Signature Braised 

Noodles 

5 钻.  达旗锦园宾馆或同級 

5  Daqi Jinyuan Hotel or Similar 

D7 
达旗 / 包頭 

 Daqi - Baotou 
 

HTL 
景区餐廳 

Scenic Restaurant 

包头老菜 

Boatou Cuisine 

4 钻.  包頭包钢酒店或同級 

4  Baotou BaoGang Hotel or Similar 

D8 
包頭-呼和浩特 

 Baotou - Hohhot 
HTL 

烧卖风味 

Shaomai dim sum 
                 x 

5 钻.  呼和浩特开元名都酒店或同級 

5  Maison New Century Hotel or Similar 

D9 呼和浩特-Hohhot - Beijing HTL 
中式风味 

Chinese cuisine 

京菜风味宴 

Beijing cuisine feast 

4 钻.  北京机场附近酒店或同級  

4  Near Beijing Airport Hotel or Similar 

D10 
北京-吉隆坡 1000/1630 

Kuala Lumpur / Beijing 
HTL MOB   

10 天 8 晚 遨游内蒙古+希拉穆仁大草原 
全程无购物 | 单高铁 
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悬空寺国 

10 天 8 晚 縱橫内蒙古草原 / 响沙灣 / 希拉穆仁大草原 / 大同悬空寺 / 云冈石

窟 
Flight: Malaysia Airlines 

KUL/PKX   2340/0600+1 

PKX/KUL   1000/1630 

•Check In Luggage 30KG / MOB 

 

Tour Fare:  

行程亮点:  

~ 全程无购物/无保证自费  

~ 全程 4+5  (全程当地 5 星) 

~ 含旅游保险 (Covid) 

~ 五當召 (含电瓶车) 

~ 篝火晚會 + 下马酒 

~ 哈素海 (含电瓶车) 

~ 响沙湾 (特别安排: 索道, 小火车, 沙

海游艇, 婚礼表演, 骑骆驼) 

~赠送内蒙古小纪念品 

好康自费介绍:  

A. 草原骑马  人民币 380 元 

B. 诈玛宴 人民币 398 元 

 

注意事项: 

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用. 

2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg

托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.  

3. 若中英文行程版本出现之处，将以中

文版本为依据. 

4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准 

悦沙岛 / 特别安排小火车 

 

D1 吉隆坡/北京 

飞往中国北京. 

D2 北京-暖泉古镇

（280KM/3H）悬空寺

（80KM/1.5H）-大同

（65KM/1H） 

暖泉古镇 暖泉古镇始建于元代, 明

清兴盛期发展为“三堡（西古堡, 北官

堡, 中小堡）, 六巷, 十八庄”. 明代古

镇古村堡主要以屯兵防御为主, 清代

时, 古镇为张库商道上的重要贸易集散

地, 晋商经此走向张家口, 走向库伦, 走

向恰克图. 作为古居民俗之乡, 中国历

史文化名镇, 暖泉古镇以泉水, 集市, 古

建筑及民俗文化而闻名, 古民宅, 古寺

院, 古城堡, 古戏楼四大文化奇观集为

一体, 是古蔚州 800 庄堡中最为独特, 

保存最为完好的.  

悬空寺 当年唐代诗仙太白当年游历

恒山, 见到翠屏峰间的悬空寺, 惊愕无

比, 一时竟不知如何形容此情此景, 遂

挥笔留下“壮观”二字外加一“点”. 

多出的一点意味深长, 想必是诗仙故意

为之, 意在表达悬空寺的壮观程度无与

伦比, 又岂是区区“壮观”二字就能描

绘. 中华大地的名山大川间, 散落着 12

座悬空寺, 而唯有山西恒山悬空寺规模

最巨且最富想象力, 而这份想象力来自

于 1500 年前的民间.  

D3 大同-辉腾锡勒草原

（180KM/2.5H） 

云冈石窟(含电瓶车) 云冈石窟是

中国早期石窟艺术的代表作品. 云冈石

窟雕刻艺术, 已成为世界文化艺术宝库

中的一颗璀璨夺目的明珠, 是世界石窟

艺术史上最壮丽最辉煌的篇章, 是佛教

史上的一块里程碑, 是北魏王朝历史, 

社会, 文化, 民族心态, 民风民俗的忠实

记载.  

辉腾锡勒草原 (含骑马)辉腾锡勒

草原, 是一个充满生机与活力的旅游胜

地. 这里拥有壮丽的自然风光, 以及丰

富的旅游资源和独特的文化背景. 在这

片广袤的土地上, 你将领略到内蒙古的

独特魅力和无尽的风情.  

下马酒 是蒙古族民俗, 更是一种文

化, 从而更能显示出蒙古族是一个豪放

勇敢的民族, 饮洒也正体现了这个民族

粗犷豪放的性格. 他们喝酒讲究礼俗, 

体验沙漠骑骆驼 

 

云岗石窟 / 列入《时代周刊》 

哈素海 (包游船) 

D1 吉隆坡/北京  2340/0600+1 

集合於第一吉隆坡 国际机场, 飞往中国北京. 

D2 北京 / 大同   (MOB/L/D) 酒店 4 : 大同玺云酒店或同级 

九龙壁 上布九条飞龙，堪称庄严壮观，是大同市内众多“龙壁”中规模最大的一座。 

悬空寺 (不含登塔) 当年唐代诗仙太白当年游历恒山, 见到翠屏峰间的悬空寺, 惊愕无比, 一时竟不知如何形

容此情此景,  遂挥笔留下“壮观”二字外加一“点”.  

D3 大同      (B/L/D)  酒店 4 : 大同玺云酒店或同级 

云冈石窟(含电瓶车) 已成为世界文化艺术宝库中的一颗璀璨夺目的明珠,  是世界石窟艺术史上最壮丽最辉

煌的篇章,  是佛教史上的一块里程碑,  是北魏王朝历史,  社会,  文化,  民族心态,  民风民俗的忠实记载.  

大同城牆 明代的大同城墙是为了加强城市的防御而修建的, 是当时一种常见的城市防御工程. 大同的城墙至

今仍然部分保留, 虽然并非完整无缺, 但依然展现着古代城市建筑的风采. 

大同火山  中国山西省下辖的一个地级市, 地理上主要以盆地和高原地貌为主, 不包含活火山地区 

D4 大同 /呼和浩特   (B/L/D)   酒店: 呼和浩特开元名都酒店 

將軍衙署古代中国的将军府, 将军衙门或者将军官署, 是军事指挥和管理的地方. 

昭君博物院 中国历史上著名的昭君出塞, 嫁给匈奴单于的故事中的女性人物. 这个博物馆以昭君为主题, 展示与昭

君相关的历史文化. 

D5 呼和浩特/希拉穆仁草原   (B/L/D)  酒店 5 ：神鹰宏浩彩色泡泡屋同級 

希拉穆仁草原 一个充满生机与活力的旅游胜地. 这里拥有壮丽的自然风光, 以及丰富的旅游资源和独特的文

化背景. 在这片广袤的土地上, 你将领略到内蒙古的独特魅力和无尽的风情.  

下马酒 是蒙古族民俗是一种文化,能显示出蒙古族是一个豪放勇敢的民族, 了这个民族粗犷豪放的性格. 为无

酒不成席, 无酒不成礼, 无酒不成俗,隆重的气氛,  深深表达着蒙古人向客人敬献醇香的下马酒,.  

篝火晚会 篝火象征着吉祥, 幸福以及净化, 篝火晚会最初为了表达人们外出打猎而收获满满时的一种快乐的

心情随着时间的发展篝火成了一种象征着吉祥, 幸福的火种同时也代表着光明和希望的力量 

特别安排： 烤全羊，牧场活动，穿蒙古袍，学蒙古语，亲手熬制奶茶 

D6 希拉穆仁草原 / 达旗  (B/L/D)  酒店 5 : 达旗锦园宾馆或同級 

响沙湾 (特别安排: 索道, 小火车, 沙海游艇, 婚礼表演, 骑骆驼) 也是中国首家沙漠休闲度假地坐在

沙丘上, 双腿前伸, 随着下滑速度的加快, 心跳急剧加速, 感受肾上腺素飙升的刺激体验. 

注意（十月过后，响沙湾景区的游玩项目安排按照往年会产生变化，具体变化以景区为准，敬请理解） 

D7 达旗 /五当召/包头  (B/L/D)  酒店 4 : 包頭包钢酒店或同級 

成吉思汗陵+颂灯仪式 (含电瓶车) 成吉思汗是蒙古帝国的创始人, 他于 13 世纪初建立了一个庞大的帝

国, 成为世界历史上最伟大的征服者之一, 也是蒙古族文化的重要象征. 

五當召 (含电平车) 是一个融合了自然风光和人文景观的旅游胜地. 这里有草原, 湖泊, 山峦等自然景观, 同

时也有蒙古族的民俗文化特色. 游览草原上的蒙古包, 体验草原文化, 感受大草原的壮丽.   

D8 包頭-呼和浩特   (B/L/X) 酒店 5 : 呼和浩特开元名都酒店或同級 

哈素海 (含电瓶车) 黄河变迁而遗留的牛轭湖, 属大黑河水系外流淡水湖泊. 过去曾称陶思浩西海子, 俗称后

泊儿。                                                                                                                                        >>> 接下页行程 
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   大同悬空寺 / 云冈石窟+ 响沙湾 

接上页行程 <<< 

大召寺 通常是指蒙古地区的佛教寺庙, 召在蒙古语中意味着寺庙或喇嘛庙. 

塞上老街 中国内蒙古自治区呼和浩特市的一个历史文化街区. 这里可能是指位于呼和浩特市中心区域的一条古老街道, 保存有传统的蒙古族建筑和历史

文化遗产. 

蒙亮风情园 有大片的草原、湖泊、山丘和蒙古包等，仿佛置身于蒙古草原之中，还有蒙古族特色的建筑和文化展示区，可以在这了解蒙古族的传统文

化和生活方式 

D9  呼和浩特-北京 (高铁 2.5H)      (B/L/D)          酒店 4 : 北京机场附近酒店或同級 

內蒙古博物院 是内蒙古自治区最大的博物馆之一, 展示了该地区丰富的历史, 文化和自然资源. 

D10 北京-吉隆坡 1000/1630      (MOB) 

乘车前往北京大兴机场, 飞往吉隆坡. 结束愉快旅程. 
 

Notes: 

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary. 

2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board. 

3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail. 

4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency. 

 

 

 

行程公里数 公里数 时间 路况 

D2 北京-大同 350KM 1.4H 全程高速 

D4 大同-呼和浩特 250KM 3H 全程高速 

D5 呼和浩特-希拉穆仁 90KM      2H 全程高速 

D6 希拉穆仁-达旗 280km   4H 全程高速 

D7 达旗-包头 380km 6H 全程高速 

D8 包头-呼和浩特 170km 2H 全程高速 

D9 呼和浩特-北京 高铁/动车 2.5hrs 高铁 

*时间仅供参考*    

 

塞上老街 / 蒙亮民族风情园 

 

指定自费: 九乡溶洞 (含单程索道+

船游) 

大召无量寺 

 

入住一晚神鹰宏浩彩色泡泡屋 

 

喜洲古镇 / 有风的地方取景地 

 

云岗石窟 （高铁体验）呼和浩特至北京  

 

丽江至昆明 (动车) / 快的起飞 
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D1 KUL/Beijing 2340/0600+1 

Gather at KLIA 1, the international airport, for your flight to Beijing, China. 

D2 Beijing / Datong      (MOB/L/D) Hotel 4 : The Xiyun Hotel or Similar  

nine flying dragons on the Wall, which can be called solemn and magnificent. It is the largest of the many “dragon walls” in 

Datong City. 

The Floating Temple (excluding the pagoda) In the Tang Dynasty, the poet Taibai traveled to Hengshan that year and saw the 

floating temple among the Cuiping Peaks. He was shocked, he didn't know how to describe the situation, so he swiped his pen and 

left the word “spectacular” plus a “dot”. 

D3 Datong        (B/L/D)  Hotel 4 : The Xiyun Hotel or Similar 

Yungang Grottoes (including Shuttle ride) has become a dazzling gem in the treasury of world cultural and artistic heritage. It 

represents splendid chapter in the history of cave art worldwide, serving as a milestone in Buddhist history.  

Datong City Wall the Ming Dynasty Datong City Wall was built to strengthen the city's defense and was a common urban defense 

project at the time. Parts of Datong's city wall remain today, showcasing the magnificence of ancient urban architecture despite not 

being entirely intact. 

Datong Volcano is a prefecture-level city in Shanxi Province, China. Geographically, it mainly consists of basins and plateaus and 

does not include areas with active volcanoes. 

D4 Datong / Hohhot     (B/L/D)         Hotel4 : Maison New century Hotel or similar 

General's Office In ancient China the general's office, was the place of military command and management. 

Zhaojun Museum The famous Zhaojun in Chinese history came out of the plug and married a female character in the story of Shan 

Yu, the Xiongnu. With the theme of Zhaojun, this museum displays the history and culture related to Zhaojun. 

D5 Hohhot/Xilamuren Grassland    (B/L/D)  Hotel 5 : Color bubble house of Hohhot or similar 

The Xilamuren Grassland is a tourist destination full of vitality and vitality. It has magnificent natural scenery, rich tourism resources 

and unique cultural background. In this vast land, you will experience the unique charm and endless customs of Inner Mongolia.  

Dismounted wine is a kind of Mongolian folklore and culture, which can show that the Mongolian people are a bold and brave nation, 

and the rough and bold character of this nation. For no wine is not a table, no wine is not a ceremony, no wine is not vulgar, the grand 

atmosphere deeply expresses the Mongolian people's dedication to the guests of the mellow dismounted wine,.  

Bonfire party Bonfire symbolizes good luck, happiness and purification. The bonfire party was originally designed to express a happy 

mood when people went out hunting and were full of harvest. With the development of time, the bonfire has become a symbol of 

good luck. The fire of happiness also represents the power of light and hope. 

Special arrangements: roast whole sheep, ranch activities, wear Mongolian robes, learn Mongolian, and make milk tea by yourself 

D6 Xilamuren / Hohhot/Xiangshabay/Daqi  (B/L/D)  Hotel 5 : Dongda jinyuan Hotel or similar 

Xiangsha Bay (special arrangements: cableway, small train, Shahai yacht, wedding performance, camel riding) is also the first desert leisure 

resort in China to sit on the sand dunes, stretch your legs forward, and as the speed of descent accelerates, your heartbeat accelerates 

sharply, and you feel the adrenaline rush. Exciting experience. 

Note (After October, the arrangement of play items in Xiangshawan Scenic Area will change according to previous years. The specific changes 

are subject to the scenic area, appreciate so much for your kind understanding) 

D7 Daqi / Baotou      (B/L/D)  Hotel 4 : Baogang Hotel or Similar 

Genghis Khan Mausoleum + lantern ceremony (including battery car) Genghis Khan is the founder of the Mongolian Empire. He 

established a huge empire in the early 13th century and became one of the greatest conquerors in world history. It is also an important 

symbol of Mongolian culture. 

Wudangzhao (including electric vehicles) is a tourist destination that combines natural scenery and cultural landscape. There are 

grasslands, lakes, mountains and other natural landscapes, as well as Mongolian folk culture characteristics. Visit the yurt on the 

grassland, experience the grassland culture, and feel the magnificence of the grassland. 

                                                                                                                                                                                                    >>>"Next page" 
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D8 Baotou-Hohhot     (B/L/X)  Hotel 5 : Maison New Century Hotel or Similar 

Hasuhai (including battery cars) Niuhai Lake, left over from the changes of the Yellow River, is a freshwater lake in the outflow of 

the Dahei River system. In the past, it was called Tao Sihao Xihai's son, commonly known as Houbo'er. 

Dazhao Temple usually refers to Buddhist temples in Mongolia, which means temple or Lama Temple in Mongolian. 

Sai Shang Lao Street is a historical and cultural district in Hohhot City, Inner Mongolia Autonomous Region, China. This may refer 

to an ancient street located in the central area of Hohhot City, which preserves traditional Mongolian architecture and historical 

and cultural heritage. 

Mengliang Style Garden has large grasslands, lakes, hills and yurts, as if you are in the Mongolian grassland, as well as 

architectural and cultural display areas with Mongolian characteristics, where you can learn about the traditional culture and way 

of life of the Mongolian people. 

D9 Hothot-Beijing (High-Speed Train 2.5H)  (B/L/D)  Hotel 4 : Beijing Airport Nearby Hotels or Similar  

Inner Mongolia Museum is one of the largest museums in the Inner Mongolia Autonomous Region, displaying the 

rich history, culture and natural resources of the region. 

D10 Beijing-KUL 1000/1630    (MOB) 

Taking a ride to Beijing Daxing Airport to fly to Kuala Lumpur. Wishing you a pleasant journey's end. 
 

Notes: 

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary. 

2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board. 

3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail. 

4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency. 

 

 

 

 

      


